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PROTOKÓŁ NR LXVI/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 30 maja 2022 roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LXVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

(nagranie: 2:51 - 4:35) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LXVI w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art.20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała p. Burmistrza  

i wszystkich uczestniczących w obradach oraz z mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą 

śledzić online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w 

Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poprosiła radnych o potwierdzenie 

obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.  

Przewodnicząca Rady, na podstawie zgłoszeń radnych, stwierdziła quorum (13 radnych 

obecnych) na ustawowy stan 15 umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecna radna Ewa Zwierzchowska. Radna Leokadia Włodarz zapowiedziała spóźnienie.  

(Listy obecności: radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.) 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 4:46 - 4:56) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie 

obradować będzie zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie za rok 2022; 

6. Wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Łobzie; 

7. Sprawozdanie z działalności Łobeskiego Domu Kultury za rok 2022; 

8. Wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla Dyrektora Łobeskiego Domu Kultury; 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022; 

10. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Łobez z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

11. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Łobez za rok 2022; 

http://www.bip.lobez.pl/
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2023 – 2035; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów;   

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/397/2022 Rady 

Miejskiej  

w Łobzie z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie „Programu współpracy Gminy 

Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2023”; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podjęcia wykonywania działalności w 

zakresie telekomunikacji przez Gminę Łobez;  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL/390/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie ustalenia diet 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 

Łobez; 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej uchwalenia 

corocznego obchodzenia rocznicy zakończenia działań wojennych na terenie 

Gminy Łobez w dniu 9 marca; 

19. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

20. Komunikaty i informacje; 

21. Informacje Przewodniczącej Rady; 

22. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

(nagranie: 4:57 - 5:51) 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest protokół z sesji Nr LXV 

z sesji, która odbyła się 27 kwietnia 2022 r. (sesja zwyczajna); 

Protokół został wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do wymienionego protokołu nie wniesiono 

zastrzeżeń ani poprawek. W związku z tym poddała go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 5:52 - 6:46) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie za rok 2022; 

Sprawozdanie w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Sprawozdanie było analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Miejskiej. 

(nagranie: 6:47 - 22:12) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie Lucyna 

Błażejewska, Radna Krystyna Bogucka, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna 

Janicka – Lont, Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie Lucyna Błażejewska, 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla Dyrektora Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Łobzie;  

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Wniosek był analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 22:13 – 26:26) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla dyrektora Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Łobzie w wysokości dwukrotności przeciętnego miesięcznego 

wynagrodzenia. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego wniosku - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny o przyznanie nagrody 

rocznej dla dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie w wysokości dwukrotności 

przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia;  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że wniosek formalny został przyjęty. 

Następnie poddała pod głosowanie Wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie w wysokości dwukrotności przeciętnego 

miesięcznego wynagrodzenia;  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zgodnie z § 1 punkt 1-4 

Zarządzenia nr 170/2019 Burmistrza Łobza z dnia 12 kwietnia 2019 r. w sprawie określenia 
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szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagrody rocznej dla dyrektora ŁDK i dyrektora 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie zawnioskowała do Burmistrza Łobza o przyznanie 

nagrody rocznej dyrektorowi Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie w wysokości 

dwukrotności przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia.  

Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Łobeskiego Domu Kultury za rok 2022;  

Sprawozdanie w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 26:27 – 45:37) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont, 

Radna Krystyna Bogucka, Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz, Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych Joanna Janicka – Lont. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła podziękował dyrektorom jednostek kultury oraz wszystkim 

pracownikom tych jednostek za pracę jaką wykonują dla naszych mieszkańców. Wiele 

ciekawych rzeczy się dzieje. Za to wszystko bardzo bardzo dziękujemy.   

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz ze swej strony bardzo się cieszę, że po 

pandemicznej przerwie odżył nam festiwal orkiestr dętych może w takiej skromnej formie, ale 

realizowanej chyba na miarę naszych możliwości. Pamiętajmy, że to jest coś z czego Łobez jest 

dumny.  

Radny Antoni Kużel w odniesieniu do pozyskiwanych środków przez ŁDK zaapelował, aby 

dyrektor Ledzion służył pomocą także świetliczankom przy pisaniu wniosków.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

Ad. 8 Wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla Dyrektora Łobeskiego Domu Kultury;  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Wymieniony wniosek był analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Miejskiej. 

(nagranie: 45:38 – 1:01:45) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos zabrał Radna Krystyna Bogucka w odniesieniu do sprawozdania ŁDK zapytała o 

rachunek zysków i strat. Odpowiedzi udzielił dyrektor Ledzion. Głos zabrali: Przewodniczący 

Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, dyrektor Łobeskiego Domu Kultury Dariusz Ledzion. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz powiedziała, że ocena działań pana dyrektora daleko 

wykracza poza średnią, poza standard i sądzę, że wymaga tutaj szczególnego uwypuklenia 

również w formie nagrody rocznej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zgłosiła wniosek formalny, aby wysokość nagrody 

rocznej dla dyrektora Łobeskiego Domu Kultury stanowiła trzykrotność przeciętnego 

miesięcznego wynagrodzenia.   

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny o przyznanie nagrody 

rocznej dla dyrektora Łobeskiego Domu Kultury w wysokości trzykrotności przeciętnego 

miesięcznego wynagrodzenia;  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; 
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Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że wniosek formalny został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego wniosku - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla 

dyrektora Łobeskiego Domu Kultury w wysokości trzykrotności przeciętnego miesięcznego 

wynagrodzenia; 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zgodnie z § 

1 punkt 1-4 Zarządzenia nr 170/2019 Burmistrza Łobza z dnia 12 kwietnia 2019 r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagrody rocznej dla dyrektora ŁDK i 

dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie zawnioskowała do Burmistrza Łobza o 

przyznanie nagrody rocznej dyrektorowi Łobeskiemu Domu Kultury w wysokości 

trzykrotności przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia.  

Ad. 9 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022; 

 

Sprawozdanie w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:01:46 – 1:14:07) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytanie w dyskusji zadała Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzieliła Kierownik 

Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Anna Kacprzak. 

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad.  10 Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Łobez z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

Sprawozdanie w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:14:08 – 1:26:42) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zwróciła uwagę, że kierunek zmian 

ustawodawczych i wydaje się w ogóle taki rozwój samorządności zmierza w stronę coraz 

większej decentralizacji i zdecydowanie coraz większej ilości zadań na organizacje 

pozarządowe. Ten sektor rozwija się bardzo dynamicznie i zaczyna odgrywać bardzo istotną 

rolę w rozwiązywaniu problemów gminnych i spełnianiu zadań gminnych w bardzo różnych 

zakresach. Dotyczą one zarówno wsparcia w zakresie ogólnie rozumianej pomocy społecznej 

jak i kultury sportu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej powiedział, że w naszej gminie nie jest jeszcze tak 

różowo. Droga organizacji pozarządowych nie jest usłana różami, o czym mogliśmy się 
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przekonać chociażby przy próbie odwołania przewodniczącej ze stanowiska, fałszywe 

pomówienia, niepotrzebna dyskusja. Za to, że prowadziła działalność właśnie pozarządową, 

działalność charytatywną. Druga rzecz. Mieliśmy przykład takiej dyskusji na temat też 

zorganizowanego przez organizację pozarządową festiwalu karambol w kosmosie, gdzie, 

chodziło o drobne dofinansowanie tego festiwali też były głosy sprzeciwu. Także musimy 

popracować jeszcze w naszej gminie nad tym tematem i przerobić go dogłębnie.  

Burmistrz Łobza powiedział, że społecznikiem jest być trudno. Sam byłem społecznikiem, 

także wiem, jak to jest i wiem, że słów krytyki jest zawsze bardzo dużo, a mało ludzi do pracy. 

I to jest problem chyba największy w tym wszystkim, bo tych ludzi do pomocy naprawdę jest 

niedużo, także podziękowania dla tych, których mamy na naszym terenie, bo to jest warte tego, 

żebyśmy im dziękowali za każdą rzecz, którą zrobią od tej najmniejszej do trochę większych. 

Te środki przez nas tutaj też są przeznaczane na organizacje pozarządowe i na bieżąco te 

dofinansowania są przekazywane. Oczywiście, jeżeli one się zgłaszają z nowymi pomysłami, 

też to rozpatrujemy nawet w trakcie roku, próbujemy je wspierać. 

Radna Wiesława Romejko pamiętajmy o ludziach starszych, niepełnosprawnych, 

potrzebujących rehabilitacji, potrzebujących dowozu do lekarza. Pamiętajmy o dzieciach i o 

rodzinach, gdzie potrzebna jest mediacja. Pamiętajmy o ludziach wykluczonych Pamiętajmy o 

tych programach, bo naprawdę są bardzo obszerne skierowane do szerokich grup. Warto się z 

tym zapoznać. Organizacje pozarządowe wygrały właśnie te konkursy i będą takie usługi 

świadczyć.  

Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 Ad. 11 Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Łobez za rok 

2022; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:26:43 – 1:34:35) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Radna Wiesława Romejko zapytała, czy wzrośnie cena odbioru odpadów komunalnych. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

odpowiedziała, że w tym roku kończy nam się trzyletnia umowa podpisana z PUK-iem. W 

związku z tym będziemy ogłaszać nowy przetarg na odpady. Patrząc na to wszystko, co się 

dzieje, sądzimy, że będą podwyżki. Jest to nieuniknione. Jakiej wysokości na dzień dzisiejszy 

nie wiemy, będzie to znane po rozstrzygnięciu przetargu. Ale przygotowujemy mieszkańców 

na podwyżki. Na pewno będziemy chcieli, żeby były jak najniższe. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła powiedział, że ceny odbioru odpadów rosną, to jest najgorsze w 

tym momencie. I tak jak powiedziała p. Kierownik, będziemy się starali te ceny tak 

kalkulować, żeby jak najmniejsze, żeby gospodarka odpadami na terenie naszej gminy mogła 

się bilansować. Warto też zwrócić uwagę na to, że jesteśmy jedną z gmin, gdzie segregacja 

odpadów jest na bardzo wysokim poziomie, bo to jest ponad 39%, gdzie średnia w 

województwie to jest 21% także to też  pokazuje że jednak jesteśmy w dobrym miejscu i chyba 

w dobrą stronę idziemy pomimo kłopotów z tym, co się dzieje. Państwo sami widzicie, ilość 

śmieci, ilość śmieci w terenie. 

Radna Wiesława Romejko zapytała, od kiedy możemy przewidzieć, kiedy będzie nowa cena? 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

odpowiedziała, że cena stara 26 zł zostanie utrzymana do końca roku, bo tak obowiązuje 

umowa. Przetarg zostanie rozpisany. Najpóźniej we wrześniu powinniśmy podjąć odpowiednie 

uchwały. Wtedy mieszkańcy do końca roku zostaną powiadomieni na piśmie o podwyżkach i 

jakie opłaty za śmieci będziemy uiszczać od nowego roku. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Przerwa – 15 minut 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz po przerwie i sprawdzeniu kworum wznowiła 

obrady LXVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 1:35:47 – 1:59:28) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zgłosiła wniosek formalny o pomniejszenie 

wydatków w dziale 750 Administracja Publiczna, Rozdział 75022 Rady gmin § 3030 (Diety 

Radnych) o kwotę 13.200,00 zł i przeznaczenie uzyskanych środków do rozdziału 75095 

Pozostała działalność na wydatki na rzecz osób fizycznych § 3030 (diety sołtysów i 

przewodniczącej rady osiedla); 

 

Radna Krystyna Bogucka zgłosiła wniosek formalny o przeniesienie z rozdziału 75022, 

pomniejszając o kwotę 14 700 z przeznaczeniem na rozdział 75095. W związku z tym, że 

uchwała wchodzi w życie od 1 lipca, proponuję sołtysom podwyżkę diety od 1 czerwca. Ale w 

ten sposób, że nie podnosimy diety dla przewodniczącej rady osiedla. W związku z tym, że nie 

można porównać pracy sołtysów do pracy przewodniczącego rady osiedla. Od 2019 roku 

jestem członkiem rady osiedla pracuję zupełnie społecznie. Od 2020 roku jestem członkiem 

komisji wiejskiej i przyglądam się pracy sołtysów ich zaangażowaniu, odpowiedzialności i tej 

pracy dodatkowej. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie jako najdalej idący wniosek 

formalny zgłoszony przez Radną Krystynę Bogucką o przeniesienie z rozdziału 75022, kwotę 

14.700 z przeznaczeniem na rozdział 75095 ze wskazaniem na podwyżki dla sołtysów od dnia 

1 czerwca br. z wyłączeniem podwyżki dla przewodniczącej rady osiedla. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 2, PRZECIW:10, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie nie 

uwzględniła wniosku formalnego. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie kolejny wniosek formalny 

o pomniejszenie wydatków w dziale 750 Administracja Publiczna, Rozdział 75022 Rady gmin 

§ 3030 (Diety Radnych) o kwotę 13.200,00 zł i przeznaczenie uzyskanych środków do 

rozdziału 75095 Pozostała działalność na wydatki na rzecz osób fizycznych § 3030 (diety 

sołtysów i przewodniczącej rady osiedla); 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

wniosek formalny. 

 

Radna Krystyna Bogucka poinformowała, że w sprawie wysokości diet dla przewodniczących 

jednostek pomocniczych złoży zdanie odrębne na piśmie do protokołu.  
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Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z wnioskiem 

formalnym pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 

rok 2023 

 

UCHWAŁA NR LXVI/426/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022 - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Łobez na lata 2023-2035; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 1:59:29 – 2:02:56) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Łobez na lata 2023-2035 

UCHWAŁA NR LXVI/427/2023 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łobez na lata 2023-2035. - 

stanowi załącznik do protokołu 
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Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów;   

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 2:02:57 – 2:44:36) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska poinformowała, że Rada 

podejmując uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2023 zdecydowała, iż w tym roku 

gmina zaciągnie kredyt w kocie 6 mln zł by móc sfinansować zadania inwestycyjne do których 

gmina przystępuje w tym roku i realizować będzie jeszcze w roku przyszłym na kwotę ponad 

30 000 000. Głównie są to zadania, które otrzymały dofinansowanie w ramach rządowych 

funduszy. Sytuacja ekonomiczna ma bardzo duże odbicie, sytuacja finansowa w państwie 

również na gminy, a przede wszystkim na tak małe gminy, jaką jest gmina Łobez, która z roku 

na rok pozbawiona jest swoich dochodów własnych, w związku z działaniami kompletnie od 

nas niezależnymi. Planujemy zaciągnąć ten kredyt, który spłacany będzie do roku 2037 przy 

założeniu, iż od przyszłego roku stopy procentowe będą malały. Przynajmniej o jeden punkt 

procentowy. Zakładamy, iż obsługa tego kredytu będzie w granicach 3 500 000, ale to jest tak 

naprawdę prognoza, która może nie mieć w ogóle odzwierciedlenia w rzeczywistości, 

ponieważ nie ma na tyle stabilnego rynku, żeby móc przewidzieć, ile tak naprawdę ten kredyt 

będzie nas kosztował. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk - p. skarbnik wspomniała o tej 

niezmiernie trudnej sytuacji, jaka już od paru lat właściwie tutaj do nas przyszła, z którą się 

mierzymy, którą sygnalizowaliśmy wcześniej, a mianowicie zmniejszanie subwencji, 

zmniejszanie się naszych dochodów własnych, zmiany podatkowe, które wpływają na to. 

Dlatego pytam, bo bierzemy kredyt, dokąd zmierzamy, co my z tym zrobimy, na co liczymy, 

jak my to rozwiążemy? Czy liczymy na to, że te subwencje, czy jakieś jednorazowe dotacje się 

pojawią? Czarnowidze przyszłość gminy, jeżeli ta tendencja będzie zachowana. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła powiedział, że trzeba myśleć o tym, żeby takie dochody osiągać. 

Te działania, które są podejmowane, czyli to działanie, które ma spowodować powstanie 

biogazowni ma przynieść nam 1 300 000 dochodu. Wszelkie działania związane z tym, co 

podejmujemy, czyli ściągamy inwestorów, myślę, że za chwilę pojawią się w strefie kolejni. 

Co spowoduje, że ten podatek będzie wzrastał. Czyli to są działania powodujące, że ta nasza 

sytuacja będzie się poprawiała. Sprzedaż ziemi w strefie, czy też poza strefą, bo tam mamy 

działki, dwie w strefie i jedna duża ośmiohektarowa poza strefą, spowoduje to, że te kwoty, 

które miałyby wpłynąć z tej sprzedaży obniżą nam tutaj sytuacje związane z kredytami. Czyli 

to są te działania podejmowane z naszej strony. Jedyne możliwe na ten moment, żeby tę naszą 

sytuację poprawić. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska powiedziała, że taka sytuacja dotyka wszystkie gminy. 

Ponieważ bez systemowej zmiany finansów publicznych, finansów samorządowych po prostu 

nie ma co liczyć na polepszenie tej sytuacji, która obecnie panuje. Zapowiadana jest podwyżka 

minimalnego wynagrodzenia o kwotę 600 zł. W skali naszej gminy, gdyby każdy pracownik, a 

jest to niezbędne, bo nie można różnicować, że jeden pracownik, który osiąga najniższe 

wynagrodzenie dostanie 600 zł podwyżki, a inny nie, w skali naszej gminy jest to kwota ponad 

2 000 000 samych podwyżek. Te podwyżki odbiją się na wzroście wszystkich usług, więc za 

tym musiałyby iść miliony subwencji z budżetu państwa, co jest po prostu nieosiągalne. 

Państwo finansuje nas w końcówce roku jakimiś takimi ekstra pieniędzmi, które każą 

klasyfikować jako wpływy z podatków dochodowych, które następnie mają swoje odbicie w 

dochodzie podatkowym na mieszkańca i w niższej subwencji za dwa lata. Także tylko i 

wyłącznie zmiana ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego ozdrowi naszą 
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sytuację i wszystkich tutaj okolicznych gmin, które po prostu są, no w takiej samej sytuacji, jak 

i my. 

Zastępca Burmistrza Tomasz Sobolewski obawia się, że zobowiązania jeszcze bardziej się 

pogłębią. Myślę, że wskaźniki zostaną poluzowane, bo żadna gmina nie będzie w stanie tych 

rzecz zrobić. Ruszą fundusze europejskie, jak wiemy to dofinansowanie nie jest stuprocentowe, 

ono jest niższe, więc ten wkład własny na inwestycje musimy mieć. Dla rozwoju gminy 

potrzebne jest zwiększenie obciążenia kredytowego. Nie ma innej możliwości. Rozmawialiśmy 

również na temat, śmieci. Weźmy pod uwagę 26 zł w naszej gminie, to nic w porównaniu ze 

średnią w granicach 40 kilku złotych. W dalszej części dyskusji głos ponownie zabrali 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, 

Zastępca Burmistrza Tomasz Sobolewski, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – 

Lont, Zastępca Burmistrza Tomasz Sobolewski, Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz 

Wijatyk, 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów;   

UCHWAŁA NR LXVI/428/2023 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i 

kredytów; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/397/2022 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie „Programu współpracy Gminy 

Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2023”; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 2:44:37 – 2:47:00) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr LX/397/2022 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie „Programu współpracy Gminy Łobez 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2023”; 

UCHWAŁA NR LXVI/429/2023 

zmieniającej uchwałę Nr LX/397/2022 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 listopada 2022 

r. w sprawie „Programu współpracy Gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie na rok 2023”; -stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podjęcia wykonywania działalności w 

zakresie telekomunikacji przez Gminę Łobez;  

 (nagranie: 2:47:01 – 2:50:29) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Omówienia niniejszego projektu uchwały dokonał informatyk p. Grzegorz Lew.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie podjęcia wykonywania 

działalności w zakresie telekomunikacji przez Gminę Łobez. 

UCHWAŁA NR LXVI/430/2023 

w sprawie podjęcia wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji przez Gminę 

Łobez; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL/390/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie ustalenia diet przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  
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(nagranie: 2:50:30 – 2:53:25) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XL/390/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie ustalenia diet przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Łobez; 

UCHWAŁA NR LXVI/431/2023 

zmieniająca uchwałę Nr XL/390/14 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. 

w sprawie ustalenia diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Łobez; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej uchwalenia 

corocznego obchodzenia rocznicy zakończenia działań wojennych na terenie Gminy 

Łobez w dniu 9 marca; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 2:53:26 – 3:03:41) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Rady na prośbę Przewodniczącego Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji odczytała stanowisko komisji. Przewodniczący Komisji Budżetowej 

Mariusz Wijatyk powiedział, że jak widać święto 3 marca, budzi po prostu jakieś kontrowersje. 

w Łobzie nazywamy to świętem wyzwolenia, ktoś inny też mieszkaniec tych ziem chciałby 

nazwać świętem zakończenia walk. Odbija się to w tym, że to święto staje się coraz mniej 

popularne i sami widzimy przy obchodach, że coraz mniej publiczności, coraz mniej osób, 

jakby dołącza do tych delegacji, w których my uczestniczymy. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła powiedział, że już od trzech lat jest Rocznica walk o Łobez. 

Tam nie ma wyzwolenia już dawno, także to są już co najmniej trzy lata, kiedy mamy rocznicę 

walk o Łobez. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont uważa, że to jest słuszne, 

że ta petycja jest niezasadna, bo po prostu w tej chwili świętujemy zakończenie walk Łobez i 

rozpoczęcie polskich rządów, polskiej rejencji. To też tak historycznie podchodząc jest to dość 

trudne. Po prostu jest to rocznica takiego przyjazdu, pojawienia się Polaków tutaj, naszych 

mieszkańców, a nie zdobycia czy wyzwolenia. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Marek Rokosz przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie petycji dotyczącej uchwalenia 

corocznego obchodzenia rocznicy zakończenia działań wojennych na terenie Gminy Łobez 

w dniu 9 marca; 

UCHWAŁA NR LXVI/432/2023 

w sprawie petycji dotyczącej uchwalenia corocznego obchodzenia rocznicy zakończenia 

działań wojennych na terenie Gminy Łobez w dniu 9 marca; - stanowi załącznik do 

protokołu 

Ad. 19 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi. Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 3:03:42 –3:11:18) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć 

interpelację bądź zapytanie.  

Interpelacje złożyli: Radna Krystyna Bogucka, Radny Adma Borowski oraz Radna Wiesława 

Romejko. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 19. 

 

Ad. 20 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 3:11:19 – 3:26:40) 

Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia zaprosiła mieszkańców na festyn rodzinny z 

okazji Dnia Dziecka, który odbędzie się 4.06.br. na starym boisku. 

Przewodnicząca Rady zakomunikowała, że w dniu 8 maja br. odbyło się spotkanie z Zastępcą 

Burmistrza oraz z p. Prezes Łobeskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego. Notatka z tego 

spotkania została przesłana do wiadomości Państwa Radnych oraz do Pana Burmistrza. 

Zastępca Burmistrza Tomasz Sobolewski w swojej wypowiedzi odniósł się do przebiegu i 

tematu tego spotkania.  

 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 20. 

 

Ad. 21 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 3:26:41 – 3:30:46) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wzięła udział w działalności międzysesyjnej i tak:  

03.05. br. udział w obchodach rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja; 

08.05.br. udział w obchodach 78. rocznicy zakończenie II Wojny Światowej; 

16.05.br. udział w spotkaniu w Łobeskim Domu Kultury w sprawie funkcjonowania świetlic;  
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18.05.br. spotkanie z Przewodniczącym Zarządu Związku Zachodniopomorskiej Strefy 

Centralnej p. Markiem Tobiszewskim w sprawie perspektywy finansowej związanej  

z przynależnością Gminy Łobez do strefy centralnej. 

26.05. br. udział w akcji Cała Polska Czyta Dzieciom w SP nr 2; 

27.05.br. udział w świętowaniu Dnia Matki i Ojca w Związku Emerytów i Rencistów  

w Łobzie; 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała mieszkańców o możliwości wzięcia udziału  

w zbilżającej debacie nad Raportem o stanie Gminy Łobez za rok 2022. Mieszkańcy, którzy 

chcą zabrać głos w debacie powinni złożyć Przewodniczącej Rady pisemne zgłoszenie, poparte 

podpisami, co najmniej 20 osób, najpóźniej do dnia 28 czerwca 2023 roku do godz. 15:30 w 

Urzędzie Miejskim w Łobzie. W debacie nad raportem mieszkańcy będą dopuszczani do głosu 

według kolejności złożonych zgłoszeń. 

 

Na zakończenie złożyła wszystkim samorządowcom życzenia z okazji Dnia Pracownika 

Samorządowego a z okazji nadchodzącego Dnia Dziecka, zaprosiła wszystkich milusińskich 

wraz z rodzicami 4 czerwca na „Stare Boisko” do udziału w festynie rodzinnym. 

 

 

Ad. 22 Zamknięcie obrad. 

 (nagranie: 3:30:47 – 3:30:55) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LXVI sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 12:55  

      

(Płyta CD z nagraniem wraz z konwersją zapisu audio na tekst LXVI sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

      

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 


